

Resmi Gazete’de Yayımlanan Muhtelif Cumhurbaşkanı Kararları İle Damga Vergisi, Harç ve Özel Tüketim Vergilerinde Bazı Artışlar Yapılmıştır

06.09.2025 ve 09.09.2025 tarihli Resmi Gazete’lerde yayımlanan muhtelif Cumhurbaşkanı Kararları ile, damga vergisi, harç ve özel tüketim vergisi tutarlarında/oranlarında bazı artışlar yapılmıştır.

Söz konusu Cumhurbaşkanı Kararları ile yapılan artışlar, detayları itibariyle aşağıda bilgilerinize sunulmaktadır.

1. Damga Vergisi Kanunu’na İlişkin Olarak Yapılan Değişiklikler

1.1. Bazı Beyanname ve Bildirimler İçin Uygulanan Damga Vergisi Tutarları Artırılmıştır

06.09.2025 tarihli Resmi Gazete’de yayımlanan “**10364 sayılı Cumhurbaşkanı Kararı**” ile, Damga Vergisi Kanunu’na ekli (1) sayılı tablonun “IV. Makbuzlar ve diğer kâğıtlar” başlıklı bölümünün “2. Beyannameler (Bu beyannamelerin sadece bir nüshası vergiye tâbidir):” fıkrasında yer alan maktu vergi tutarları yeniden belirlenmiştir.

Buna göre, beyannamelere ilişkin olarak **01.10.2025 tarihinden itibaren uygulanacak olan artırımlı damga vergisi tutarları** aşağıdaki tabloda önce tutarlarla karşılaştırmalı olarak bilgilerinize sunulmaktadır:

Damga Vergisine Tabi Kâğıt	Eski Tutar (TL)	Yeni Tutar (TL)
a) Yabancı memleketlerden gelen posta gönderilerinin gümrüklenmesi için postanelerce gümrüklere verilen liste beyannamelerde yazılı her gönderi maddesi için	4,80 TL	7,00 TL
b) Vergi beyannameleri: ((f) bendi dâhil olmak üzere, beyanname verme süresi içerisinde düzeltme amacıyla verilen beyannameler hariç)		
ba) Yıllık gelir vergisi beyannameleri	672,40 TL	1.000,00 TL
bb) Kurumlar vergisi beyannameleri	898,20 TL	1.350,00 TL
bc) Katma değer vergisi beyannameleri	443,70 TL	665,00 TL
bd) Muhtasar beyannameler	443,70 TL	665,00 TL
be) Diğer vergi beyannameleri (damga vergisi beyannameleri hariç)	443,70 TL	665,00 TL
c) Gümrük idarelerine verilen beyannameler	898,20 TL	1.350,00 TL
d) Belediye ve il özel idarelerine verilen beyannameler	329,30 TL	495,00 TL
e) Sosyal güvenlik kuramlarına verilen sigorta prim bildirgeleri	329,30 TL	495,00 TL
f) 31/5/2006 tarihli ve 5510 sayılı Sosyal Sigortalar ve Genel Sağlık Sigortası Kanunu uyarınca verilmesi gereken aylık prim ve hizmet belgesi ile muhtasar beyannamenin birleştirilerek verilmesiyle oluşturulan beyannameler	526,00 TL	790,00 TL

10364 sayılı Cumhurbaşkanlığı Kararı'nın Resmi Gazete'de yayımlanan orijinal haline [buradan](#) ulaşabilirsiniz.

2. Harçlar Kanunu'nda Yapılan Değişiklikler

2.1. Silah Taşıma ve Bulundurma Vesikalarına İçin Uygulanan Harç Tutarları Artırılmıştır

06.09.2025 tarihli Resmi Gazete'de yayımlanan “**10362 sayılı Cumhurbaşkanı Kararı**” ile, Harçlar Kanununa bağlı (8) sayılı tarifenin “VI- Meslek erbabına verilecek tezkere, vesika ve ruhsatnamelerden alınacak harçlar:” başlıklı bölümünün (16) numaralı fıkrasında yer alan silah taşıma ve bulundurma vesikalarına ilişkin maktu harç tutarları artırılmıştır.

Buna göre, silah taşıma ve bulundurma vesikalarına ilişkin olarak **07.09.2025-31.12.2025 döneminde uygulanacak olan harç tutarları** aşağıdaki tabloda önce tutarlarla karşılaştırmalı olarak bilgilerinize sunulmaktadır:

Harca Tabi İşlem	Eski Tutar (TL)	Yeni Tutar (TL)
16. Silah taşıma ve bulundurma vesikaları:		
a) Resmi makamlar tarafından gerçek kişilere verilecek silah taşıma müsaade vesikaları (Her yıl için)	15.800,40 TL	31.600,00 TL
b) Bulundurma vesikaları	25.282,70 TL	50.565,00 TL
c) Özel kanuna göre verilecek yivsiz tüfek ruhsatnameleri	611,20 TL	1.225,00 TL

10362 sayılı Cumhurbaşkanı Kararı'nın Resmi Gazete'de yayımlanan orijinal haline [buradan](#) ulaşabilirsiniz.

2.2. Finansal Faaliyet Harçları Artırılmıştır

09.09.2025 tarihli Resmi Gazete'de yayımlanan “**10382 sayılı Cumhurbaşkanı Kararı**” ile, Harçlar Kanununa bağlı (8) sayılı tarifenin “XI- Finansal faaliyet harçları” başlıklı bölümünde yer alan maktu harç tutarları artırılmıştır. Yeni finansal faaliyet harçlarının bazılarına aşağıda yer verilmiştir:

- ✚ Türkiye’de kurulan bankalar ile yabancı bankalarca Türkiye’de açılan merkez şubelere ilişkin izin belgeleri (her yıl için) **10.920.660 TL** (önce 7.280.437,60 TL),
- ✚ Bütün bankaların serbest bölgelerdekiler de dahil olmak üzere açılan şubeleri için düzenlenen belgeler (her şube ve her yıl için) nüfusa göre **655.230 TL** (önce 436.818,40 TL), **1.965.710 TL** (önce 1.310.472,40 TL) ve **2.620.955 TL** (önce 1.747.302,50 TL),
- ✚ Sermaye piyasasında aracılık yapan kurumlara verilen yetki belgeleri (her belge için ayrı ayrı olmak üzere, her yıl için) **1.618.205 TL** (önce 1.078.803,20 TL),
- ✚ Finansal kiralama şirketleri ile faktoring şirketleri kuruluş izin belgeleri (her yıl için) **1.618.205 TL** (önce 1.078.803,20 TL),
- ✚ Finansal kiralama şirketleri ile faktoring şirketlerinin serbest bölgelerdekiler de dahil olmak üzere açacakları şubeler için düzenlenen belgeler (her şube için) **809.095 TL** (önce 539.394,50 TL),
- ✚ Sigorta şirketleri kuruluş izin belgeleri (her yıl için) **4.045.580 TL** (önce 2.697.053,10 TL),
- ✚ Emeklilik şirketleri kuruluş izin belgeleri (her yıl için) **2.847.530 TL** (önce 1.898.351,70 TL).

10382 sayılı Cumhurbaşkanı Kararı'nın Resmi Gazete'de yayımlanan orijinal haline [buradan](#) ulaşabilirsiniz.

2.3. Yurt Dışı Çıkış Harcı Artırılmıştır

09.09.2025 tarihli Resmi Gazete'de yayımlanan “**10381 sayılı Cumhurbaşkanlığı Kararı**” ile, Yurt Dışına Çıkış Harcı Hakkında Kanun ile Çeşitli Kanunlarda Değişiklik Yapılması Hakkında Kanunun 1. Maddesi uyarınca 710,00 TL olarak uygulanmakta olan yurt dışına çıkış harcı tutarı **1.000,00 TL** olarak yeniden belirlenmiştir. artırılmıştır. Artırılan tutar Karar'ın Resmi Gazete'de yayınlandığı 09.09.2025 tarihinden itibaren yürürlüğe girmiştir.

Kararın Geçici 1. maddesi uyarınca; bu Kararın yayımı tarihini takip eden 10. günün sonuna kadar yapılan yurt dışına çıkışlarda, bu Karar'ın yayımı tarihinden önce geçerli tutar üzerinden yapılmış olan harç ödemeleri için fark ikmal edilmeyecektir.

10381 sayılı Cumhurbaşkanlığı Kararı'nın Resmi Gazete'de yayımlanan orijinal haline [buradan](#) ulaşabilirsiniz.

3. Özel Tüketim Vergisi Kanunu'nda Yapılan Değişiklikler

3.1. Bazı Deniz Taşıtlarının ÖTV Oranı Artırılmıştır

Özel Tüketim Vergisi (ÖTV) Kanunu'na eki (II) sayılı listede yer alan deniz taşıma araçlarında ÖTV oranı 03.02.2018 tarihinden bu yana %0 (sıfır) olarak uygulanmaktaydı. Sadece jet ski gibi eğlence ve spor amaçlı araçlar %8 vergi oranına tabiydi.

06.09.2025 tarihli Resmi Gazete'de yayımlanan “**10363 sayılı Cumhurbaşkanlığı Kararı**” ile, Özel Tüketim Vergisi (ÖTV) Kanunu'na ekli (II) sayılı listede yer alan; 18 gros tonilatoyu geçmeyen gezinti gemileri (denizde seyretmeye mahsus olanlar), yolcu ve gezinti gemileri (denizde seyretmeye mahsus olmayanlar) ve yatlar, kotralar, tekneler ve gezinti gemilerinin özel tüketim vergisi oranı %8 olarak belirlenmiştir.

Değişiklik öncesi ve sonrası ÖTV oranları aşağıdaki tabloda karşılaştırmalı olarak bilgilerinize sunulmaktadır:

G.T.İ.P. NO	Mal İsmi	Eski Vergi Oranı (%)	Yeni Vergi Oranı (%)
8901.10.10.00.11	18 Gros tonilatoyu geçmeyen gezinti gemileri (Denizde seyretmeye mahsus olanlar)	0	8
8901.10.90.00.11	Yolcu ve gezinti gemileri (Denizde seyretmeye mahsus olmayanlar)	0	8
	Yatlar ve diğer eğlence ve spor amaçlı deniz taşıtları; kürekli kayıklar ve kanolar (Şişirilebilir olanlar, birim ağırlığı 100 kg'ı geçmeyenler, kürekli kayıklar ve kanolar hariç)	8	8
	Yatlar, kotralar, tekneler ve gezinti gemileri	0	8

Söz konusu değişiklikler Karar'ın Resmi Gazete'de yayınlandığı 06.09.2025 tarihinde yürürlüğe girmiştir.

10363 sayılı Cumhurbaşkanı Kararı'nın Resmi Gazete'de yayımlanan orijinal haline [buradan](#) ulaşabilirsiniz.

Saygılarımızla.